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Sveti T omaž
Spoštovane občanke in občani!
Pred nami so še zadnji dnevi 
tega leta, z njimi pa prazniki, 
ki se jih vsak izmed nas veseli 
na poseben način. Veselje 
in zadovoljstvo pa je toliko 
večje, če v nas veje občutek 
zadovoljstva nad opravljenim 
delom iztekajočega leta, pa 
naj si bo to v družinskem ali 
širšem družbenem smislu.

P
red vami je Bilten Občine Sveti 
Tomaž, v katerem vam želimo 
posredovati nekaj najosnov
nejših podatkov o naših sku
pnih dosežkih v letu 2013. Glede na 

številne zaključene investicije in tudi 
tiste, ki smo jih pred koncem tega leta 
šele začeli izvajati, lahko sklepamo, 
da je naša Oočina kljub težkim časom 
še vedno investicijsko naravnana, o 
čemer pričajo podatki iz nadaljevanja 
tega biltena. Posebno veselje, ki ga 
kot župan čutim in doživljam skupaj z 
vami, je vaša velika podpora pri poteku 
posameznih investicij, kar ima še pose
bej svojevrstno težo. Pri gradnji cestnih 
odsekov še vas vedno večina sodelu
je s svojimi prostovoljnimi prispevki. S 
tem pomagate k hitrejšemu razvoju na 
tistem področju, ki je za vsakega obča
na najbolj pomembno - ureditev cestne 
infrastrukture.

V le nekaj zadnjih letih smo uspešno 
obnovili gasilske domove vseh štirih 
gasilskih društev. Tudi tu velja beseda 
zahvale vsem vam, ki ste s svojim trdim 
in neomajnim delom v največji možni 
meri pripomogli k današnji podobi ga
silskih domov.

Nikakor ne morem mimo vseh aktiv
nih članov posameznih delujočih dru
štev v naši Občini. Njihovi dosežki niso 
samoumevni, ampak so rezultat trdega 
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in kar je najbolj pomembno, prosto
voljnega dela številnih posameznikov, 
ki žrtvujete svoj čas, znanje in samega 
sebe. Vse to v želji narediti nekaj dobre
ga za kraj in ljudi.

Posebno mesto posvečam Občin
skemu svetu naše Občine, ki s svojimi 
odločitvami omogoča nemoten razvoj 
kraja, med prebivalce pa širi lep vzgled, 
kako pomembna je sloga in dobro so
delovanje. Morda smo prav na tem po
dročju svetel vzgled na parketu politič
nega dogajanja v Sloveniji.

Da smo pri pridobivanju sredstev za 
izvedbo investicij kot občina uspešni, 
pa je potrebno izreči posebno priznanje 
Občinski upravi naše Občine, ki s svo
jim znanjem in trdim delom uspešno 
premaguje številne ovire, s katerimi se 
soočamo na vseh področjih. Glede na 
dejstvo, da smo ena najmanjših občin
skih uprav med slovenskimi občinami, 
smo še kako ponosni na rezultate, ki jih 
dosegamo. Verjamem, da je ta uspe
šnost prepoznavna tudi na terenu, kjer 
se srečujemo ob različnih investicijah 
po naših vaseh.

Za vse uporabnike spletnih strani smo 
prenovili spletno stran naše Občine, ki 
je še bolj pregledna in uporabna.

V želji, da ste o vsem čim bolje obve
ščeni, vam želim prijetno branje Biltena 
naše Občine Sveti Tomaž.



INVESTICIJE

IZVEDENE INVESTICIJE V LETU 2013

V
tem letu je bilo moderniziranih 2,7 km cest in 
sicer Koračice-mejna 1100 m, Savci-ribnik 948 
m, Rakovci-Voršič 350 m in Korački vrh 370 m. 
Tako smo v sedmih letih samostojne Občine 
Sveti Tomaž že modernizirali 34,6 km od skupaj dobrih 

70 km občinskih javnih poti. Cestni odsek ob Savskem 

osnovne šole. Objekt bo zgrajen v dveh etažah v skupni 
neto površini 610 m2 z vso potrebno opremo. Objekt bo 
zgrajen v klasični izvedbi in bo energijsko varčen. Gradbe- 
no-obrtniška dela izvaja podjetje Cestno podjetje Murska 
Sobota d.d. in podizvajalec Pomgrad iz Murske Sobote. 
Pogodbena vrednost za sklop 1 znaša 927.184,63 evrov z

ribniku poteka od Regional
ne ceste R-713 do vodnega 
mlina Stajnko. Dela je izve
dlo podjetje Cestno podjetje 
Ptuj v višini dobrih 91 tisoč 
evrov. Podjetje Asfalti Ptuj 
je izvajalo gradbena dela 
na cestnem odseku Kora
čice-mejna v višini 105 tisoč 
evrov. Moderniziran cestni 
odsek v Rakovskem vrhu 
poteka od Rakovske kape
le proti kmetiji Voršič in se 
zaključi ob JP v Rakovskem

DDV. Za izdelavo, dobavo 
in vgradnjo opreme v vrtec, 
opremo razdelilne kuhinje 
in zunanjih igral pa je izbra
no, kot najugodnejši ponu
dnik, podjetje Lesnina MG 
Oprema d.d. iz Ljubljane. 
Vrednost teh del pa znaša 
93.821,06 evrov z DDV. 
Vsa dela morajo biti zaklju
čena do konca julija 2014, 
predaja objekta je predvi
dena v mesecu avgustu. 
Nov in sodoben objekt za

vrhu. Vrednost gradbenih del je bila dobrih 31 tisoč evrov, 
dela je izvajal izvajalec Cestno podjetje Ptuj. Poleg tega 
smo v Koračkem vrhu sanirali cestni odsek od Kleti-mu- 
zej Brumen do družine Golob. Poleg investicij v cestno 
infrastrukturo, pa ne smemo pozabiti na sredstva, ki jih 
vlagamo za redno vzdrževanje občinskih cest. Za vzdrže
vanje lokalnih cest in javnih poti smo v tem letu namenili 
119 tisoč evrov. Zimska služba na navedenih cestah je 
znašala 164 tisoč evrov. Izvajalec del na lokalnih cestah 
je Komunalno podjetje Ormož d.o.o., na javnih poteh pa 
Grad Trgo d.o.o. iz Savcev.

IZGRADNJA NOVEGA 
VRTCA SVETI TOMAŽ
Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj. Operacija se izvaja v okviru Opera

tivnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za 
obdobje 2007-2013, razvojne prioritete »Flazvoj regij«, predno
stne usmeritve »Regionalni razvojni programi«.

V jesenskih mesecih smo začeli z izgradnjo novega 
štirioddelčnega vrtca. Objekt se gradi ob južnem delu 

varstvo naših otrok bo pripomogel k dvigu kakovosti dela, 
predvsem pa kvalitete bivanja, ki jo kot lokalna skupnost 
moramo zagotoviti na področju varstva otrok. Od vseh 
dosedanjih investicij je slednja najzahtevnejša. Projekt se 
sofinancira z EU sredstvi največ v višini 820.853,24 evrov. 
Vrednost opravljenih del v letu 2013 znaša okrog 121 ti
soč evrov.

Poleg investicij smo v letu 2013 zagotavljali sredstva 
za delovanje Osnovne šole in Vrtca Sveti Tomaž. Za de-
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javnost Osnovne šole smo letos namenili 88.000 evrov, 
za delovanje Vrtca Sveti Tomaž 225 tisoč evrov, za 
druge vrtce, v katere so vključeni naši otroci, pa 42 
tisoč evrov. Za domsko varstvo starejših, ki prebiva
jo v okoliških domovih, smo namenili 90 tisoč evrov, 
za prevoz šolskih otrok smo namenili 52 tisoč evrov. 
Poleg tega smo 29 tisoč evrov namenili za delovanje 
gasilskih društev in zveze ter 31 tisoč evrov za obnovo 
gasilskih domov (dom v Koračicah 4 tisoč evrov, dom 
v Savcih 27 tisoč evrov).

Občina je v letošnjem proračunu namenila 13 tisoč 
evrov za kmetijstvo in 13 tisoč za razvoj drobnega go
spodarstva. Sredstva za gospodarstvo niso bila v celoti 
porabljena, zaradi tega smo jih z rebalansom proračuna 
prerazporedili.

S proračunskimi sredstvi smo omogočili delovanje 
številnim društvom ter tako poskrbeli za potreben razvoj 
na področju kulture, športa in turizma v naši občini. Ker 

se zavedamo socialne stiske naših občanov, posebno 
tistih, ki so nezaposleni, se še posebej trudimo pri prija
vah na razpise za pridobitev javnih del. V letošnjem letu 
smo preko javnih del pomagali petim občanom in jim 
na ta način omogočili nekajmesečno zaposlitev, in sicer 
trem preko javnih del na občini, dvema pa preko naših 
zavodov. Tudi v bodoče si želimo, da bi bili uspešni pri 
pridobitvi javnih del, saj lahko s tem pomagamo našim 
nezaposlenim občanom.

V začetku septembra so člani Smučarskega kluba 
Sveti Tomaž pričeli z obnovo vlečnice in smučišča Glo
boki klanec, ki je bilo zgrajeno leta 1996. Zaradi izposta
vljenosti vremenskim vplivom ter dotrajanosti je bilo po
trebno opraviti celotno obnovo vlečnice. Občina je letos 
za obnovo namenila 15 tisoč evrov, prihodnje leto pa bo 
nadaljevala z vlaganji, saj brez te pomoči ne bi bil možen 
ponovni zagon smučišča, ki bo imel daljnosežni učinek 
na razvoj občine.

Program dela za leto 2014
I/ letu 2014 smo si zadali velike cilje, kar se odraža tudi v višini proračuna, ki znaša dobre 3 

milijone evrov. Ta sredstva bomo porabili za dokončanje gradnje Vrtca Sveti Tomaž v višini 

1,1 milijona evrov. Poleg te velike investicije bomo začeli z gradnjo kanalizacije Sveti Tomaž.

KANALIZACIJA SVETI TOMAŽ
Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evrop

skega sklada za regionalni razvoj. Operacija se izvaja v okviru 
Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih poten

cialov za obdobje 2007-2013, razvojne prioritete »Razvoj re
gij«, prednostne usmeritve »Regionalni razvojni programi«.

V letu 2014 bomo začeli z izgradnjo kanalizacije v delu 
naselja Sveti Tomaž v skupni dolžini 3.104,30 m, od 
tega 208 m tlačnega voda z dvema prečrpališčema in 
z rastlinsko čistilno napravo kapacitete 500 PE v nase
lju Koračice. Trenutno poteka postopek izbire izvajalca 
za gradnjo. Predvidevamo, da bomo začeli z gradnjo v 
mesecu marcu 2014 in jo dokončali do avgusta 2014. 
Projekt se sofinancira z EU sredstvi v okvirni višini 365 

tisoč evrov, investicijska vrednost projekta znaša dobrih 
614 tisoč evrov.

Poleg teh dveh investicij bomo modernizirali cestni od
sek Sveti Tomaž-Goli breg v dolžini 850 m, preplastili del 
cestnega odseka v Rucmanskem vrhu in cestni odsek 
Pršetinci-Magdič ter uredili avtobusno postajališče ob re
gionalni cesti v Savcih. Zraven teh investicij v cestno infra
strukturo bomo poskrbeli za letno in zimsko vzdrževanje 
lokalnih cest in javnih poti.

»OSKRBA S PITNO VODO V POREČJU 
DRAVE (2. SKLOP)-ORMOŠKO OBMOČJE«
Poleg tega Občina Sveti Tomaž skupaj z Občino Ormož 
in Občino Središče ob Dravi izvaja investicijo »Oskrba s 
pitno vodo v porečju Drave (2. Sklop)-ormoško območje«. 
Celotna vrednost projekta znaša 12,1 milijona evrov in ga 
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delno financira Republika Slovenija (1,3 milijona evrov), 
delno Kohezijski sklad Evropske unije (7,5 milijona evrov) 
in občinski proračuni vseh treh občin (3,3 milijone evrov). 
Projekt se bo predvidoma zaključil oktobra 2015.

Vodovodni sistem za območje treh občin Ormož, Sveti 
Tomaž in Središče ob Dravi se trenutno oskrbuje iz enega 
vodnega vira, in sicer iz vodarne Ormož v naselju Mihovci. 
Iz Javnega vodovodnega omrežja Ormož je skupno oskr
bovano 18 385 prebivalcev. Zaradi neustreznih kapacitet 
vodovodnega sistema je v sistemu prenizek tlak vode ter 
nezadostno napajanje iz vodnega vira v sušnem obdobju. 
Problemi bodo odpravljeni s hidravlično izboljšavo sistema, 
hkrati pa bo sistem omogočal priključitev dodatnim 71-tim 
prebivalcem. Po investiciji je predvideno tudi zmanjšanje 
vodnih izgub, ki so v letu 2012 znašale pribl. 35 % v delu, 
ki se rekonstruira, na minimum, v povprečju na 20-25 %.

Projekt bo zajemal izgradnjo ustrezne komunalne infra
strukture (cevovodi, vodohrani, prečrpovalne postaje in 
čistilna naprava), ki bo omogočila oskrbo porabnikom z 
zdravo in neoporečno pitno vodo, v zadostnih količinah 
na območju treh občin. Prav tako bodo izvedeni sekun
darni cevovodi, ki se bodo navezovali na nove cevovode 
v skupni dolžini okoli 6,3 km. Projekt ustreza sodobnim 
standardom varne oskrbe s pitno vodo in ima še en po
tencialni rezervni vodni vir - navezava na ljutomerski vo
dovod. Osnovni cilj predmetne investicije je z izgradnjo 
ustrezne infrastrukture za kakovostno oskrbo s pitno 
vodo izboljšati zdravstveno stanje prebivalstva z zdravo, 
neoporečno pitno vodo na omenjenem območju, tako za 
obstoječe, kakor tudi nove uporabnike na eni strani, kot 
tudi cenovno sprejemljivo oskrbo na drugi strani.

Poleg investicij bomo zagotavljali sredstva za izvajanje 
dejavnosti šole, vrtca, skupnih zavodov, vseh društev v 
naši občini, za naše oskrbovance v domovih za starejše, 
za šolske prevoze in za zdravstveno zavarovanje brezpo
selnih oseb. Poleg tega si bomo prizadevali in vzpodbujali 
razvoj našega kmetijstva in drobnega gospodarstva.

V letu 2014 bomo prav tako vlagali sredstva v gasilske 
domove, in sicer v dokončanje gasilskega doma v Sav- 
cih, za obnovo strehe v Pršetincih in za ureditev platoja 
v Trnovcih. Sredstva bomo namenili tudi za našo cerkev, 
ki je kulturni spomenik, saj se zavedamo, da je potreb
no obnoviti freske in zatreti vlago v samem objektu ter 
ga s tem ohraniti tudi za bodoče rodove. Nekaj sredstev 
bomo namenili za promocijo naše Občine, saj kljub se
demletnemu obstoju še vedno nimamo turističnega vo

dnika o naši Občini. Prav tako bomo namenili sredstva 
za vzpostavitev enote knjižnice Franca Ksavra Meška 
Ormož v delu objekta sedanjega vrtca. Poleg tega mo
ramo že sedaj nameniti sredstva za izdelavo projektne 
dokumentacije za projekte, ki jih bomo izvajali v finančni 
perspektivi 2014-2020 in sicer gre za izdelavo projektne 
dokumentacije za izgradnjo vodovodnega sistema na 
odseku »Hajndl-Rakovci« ter projektne dokumentacije 
za objekt, v katerem bi se izvajala dejavnost »Dnevno 
varstvo starejših«.

V naslednjem letu bomo nadaljevali s prodajo občinskih 
zemljišč, ki jih občina ne potrebuje, prav tako pa bomo 
kupili tista zemljišča, ki so izrednega pomena za našo 
Občino. Občina ima še dva prazna prostora (stara pošta 
- Sveti Tomaž 22 in prostor starega vrtca - Sveti Tomaž 
18), ki bi bila primerna za izvajanje mirne dejavnosti, zaradi 
česar bomo nadaljevali z akcijo iskanja morebitnih naje
mnikov.

SVEČANA PREDAJA OBNOVLJENEGA 
GASILSKEGA DOMA V KORAČICAH
Že nekaj časa je tekla beseda o prepotrebni obnovi ga

silskega doma v Koračicah. Ključni dogodek se je zgodil 
leta 2009 na 60-letnem občnem zboru, ko smo se odločili, 
da bomo začeli z aktivnostmi okrog obnove doma.

Začetki so bili težki, na eni strani negotovost glede fi-
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nanc, na drugi strani glede izgleda in funkcionalnosti 
doma. Želeli smo si dom, ki bi bil primeren in funkciona

len za vse, tako za gasilsko službo, kot tudi za družabne 
dejavnosti za naše krajane. Obnova gasilskega doma se 
je pričela leta 2010. Gasilci in ostali prostovoljci smo v 
času izgradnje doma veliko postorili. Vsa dela v času 
obnove so bila opravljena tako rekoč zastonj. Celotna 
investicija je znašala 90 tisoč evrov. V ta znesek niso 
vštete številne prostovoljne ure, ki so bile potrebne pri 
obnovi doma.

Gasilci iz Koračic se zahvaljujemo Občini Sveti Tomaž, 
ki je k temu znesku prispevala 42 tisoč evrov.

Gasilci tako zaključujemo svojevrstno zgodbo o uspe
šni gradnji s srečnim koncem. Naše sporočilo je jasno in 
se glasi: »Do zastavljenih ciljev vodi več poti, a le ena je 
prava, čeprav je prav ta najtežja«. Potrebno je trdo in za
vzeto delo ter zvrhana mera medsebojnega sodelovanja 
in strpnosti.

Ponosni smo na ta uspešno izveden projekt, na ljudi, ki 
ste podarjali svoj čas, znanje in potrebno energijo.

Svečanega dogodka, ki smo ga slovesno obeležili na 
slovesnosti 24. avgusta 2013 zagotovo ne bi bilo brez 
vas, spoštovane gasilke in gasilci PGD Koračice, številnih 
prostovoljcev ter naše Občine Sveti Tomaž.

Vsem se ob tej priložnosti iskreno zahvaljujemo.
UO PGD Koračice, predsednik Marko Plohl

SMUČARSKI KLUB SVETI TOMAŽ 
PONOVNO ZAŽIVEL
Člani kluba smo v tem letu skupaj z Občino poskrbeli za 

ponovno možnost obratovanja smučišča »Globoki kla
nec« v Hranjigovcih, kar je bila iskrena želja mnogih, pred
vsem pa ljubiteljev tovrstnega zimskega športa.

Smučišče je bilo zgrajeno v letih 1995 in 1996. Izgradnja 
smučišča je veljala za »čudež«, v katerega mnogi niso ver
jeli. V teh letih smo tako uredili smučišče, zgradili sidrno 
vlečnico, zgradili celotno razsvetljavo smučišča ter naba
vili teptalec snega. V ta projekt je bilo vključenih nešteto 
prostovoljnih ur naših zvestih članov kluba, od katerih jih, 
žal, veliko ni več med nami. S svojim nesebičnim delom 
so zapustili neizbrisen pečat za vse generacije. In kar je 
pri tem še bolj pomembno, vsem nam je naložena naloga, 
da nadaljujemo z uresničitvijo načrtov, ki smo si jih zadali 
skupaj z njimi.

Že ob slovesnosti otvoritve tega smučišča nam je bilo 

jasno, da dolgoročno lahko živi to smučišče le ob izgradnji 
sistema umetnega zasneževanje, kar ob že zgrajenem 
sistemu predstavlja kompleksno rešitev za nemoteno de
lovanje smučišča.

V januarju letošnjega leta je zaradi nedelovanja Smučar
skega kluba bila na zahtevo Občine Sveti Tomaž sklicana 
izredna skupščina Smučarskega kluba.

Na tej skupščini smo potrdili nov upravni in nadzorni 
odbor ter podpisali 40 pristopnih izjav novih članov kluba. 
To je bil jasen signal, da se začenja novo poglavje v zgo
dovini našega kluba in da so dani vsi pogoji za nemoteno 
delo v prihodnje.

Nova, zelo stroga zakonodaja s področja varnosti žični
ških naprav nam je naložila ogromno dela. Naj omenimo 
le nekaj ključnih nalog, ki smo jih izvedli:

- razstavili smo celotno vlečnico ter zamenjali vseh 37 
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osovin, tudi na obračalni postaji in reduktorju,
- zamenjali smo vse gume na kolesih vlečnice, 
- zamenjana je elektroinštalacijska oprema na vlečnici, 
- vlečnica je prepleskana.
Opravljeno delo so v celoti izvedli člani kluba, strokovno 

zahtevno opravilo izdelave novih osovin pa so opravili v 
pooblaščenem podjetju v Bohinju.

Pozno v jeseni smo javnosti predstavili našo novo pri
dobitev - snežne topove, ki jih bomo uporabili za zasneže
vanje našega smučišča. Tako nas v naslednjem letu čaka 
veliko dela, z njim pa velik finančni zalogaj. Brez marljivih 
in zaupanja vrednih članov kluba ter podpore Občine nam 
ne more uspeti. Zato iskreno povabilo in prošnja za po
moč vsem. Na pot k uresničitvi tega projekta smo povabili 
tudi sosednje občine za potrebno finančno pomoč. Ob 
tej priložnosti se želim zahvaliti vsem, ki ste kakor koli po
magali pri rekonstrukciji obstoječega smučišča. Zahvala 
vsem marljivim članom našega kluba, saj smo ponovno 
dokazali, kaj pomeni timski duh, sodelovanje in prijatelj
stvo pri uresničevanju zastavljenih ciljev.

Ob prvih obilnejših snežnih padavinah ste vabljeni na 
smučišče.

UO Smučarskega kluba Sveti Tomaž, predsednik Ivan 
Grašič

OSNOVNA ŠOLA SVETI TOMAŽ
Smo šola, v kateri si vsi prizadevamo omogočiti učencem, 
da razvijajo svoje potenciale. Želimo jih spodbujati ter voditi k 

njihovemu čim bolj samostojnemu učenju in celostnemu ra
zvoju. Dodatna znanja si učenci lahko pridobivajo pri izbirnih 
predmetih, obogatitvenih in interesnih dejavnostih, sodelova
nju pri projektih, na različnih tekmovanjih. Pri tem imate tudi vi 
starši pomembno vlogo, da jih vzpodbujate ...

V letošnjem šolskem letu smo si pridobili naziv Kulturna

šola. Prizadevamo si za ustrezno kulturno vzgojo, ustvarjal
nost učencev na raznolikih umetnostnih področjih. Mladin
ski pevski zbor in starejša folklorna skupina sta se uvrstili na 
regijsko srečanje. Beremo za tri bralne značke: Meškovo, 
nemško in angleško. Velik poudarek dajemo zdravi prehra
ni. Vključeni smo v slovensko mrežo Zdravih šol ter izvajamo 
Shemo šolskega sadja. To je ukrep EU kmetijske politike, ki 
učencem omogoča brezplačno sadje in zelenjavo. Razen 
tega imajo učenci vsakodnevno možnost uživanja sadja v 
šolski jedilnici. Izvedli smo tudi Tradicionalni slovenski zajtrk.

Vsi vemo, da je šport najbolj naravna aktivnost. Učenci 
lahko sodelujejo v več dejavnostih. Vključeni smo v projekt 
Zlati sonček in Krpan. Učenci dosegajo posamezno in ekipno 
odlične rezultate v teku in pri atletiki.

Na šoli izvajamo še druge projekte: Evropska vas, Policist 
Leon, projekt branja, Čisti zobje - zdravi zobje, Otroška var

nostna olimpijada, Rastem s knjigo, Bralni nahrbtnik, Naša 
mala knjižnica in še razne razredne projekte.

Učitelji uvajajo sodobne oblike poučevanja, samostojnega 
navajanja učencev na uporabo različnih virov in informacij- 
sko-komunikacijske tehnologije. Učenci tekmujejo v znanju 
in dosegajo dobre rezultate.

V današnjem času je potrebno pomagati drug drugemu. V 
ta namen je ustanovljen šolski sklad, kjer pridobivamo sred
stva na različne načine in tako pomagamo tistim, ki so pomo
či potrebni. V decembrskih dneh je ena izmed teh aktivnosti 
praznična tržnica, kjer se učenci in otroci vrtca s pomočjo 
učiteljev, vzgojiteljic in staršev predstavijo s svojimi izdelki. 
V sklopu šole je tudi vrtec. V mesecu oktobru je bil posta
vljen temeljni kamen za nov vrtec. Pridobitev novega vrtca 
je pomembna tudi za šolo, saj bomo s preselitvijo pridobili 
učilnice. Tudi v vrtcu se izvajajo projekti Mali sonček, Čisti 

zobje - zdravi zobje, Zdrav vrtec. Otroci se lahko vključijo v 
popestritvene dejavnosti v vrtcu, in sicer k pevskemu zboru, 
folklori in nemščini.

Za otroke, ki ne obiskujejo vrtca, vzgojiteljice občasno orga
nizirajo različne vzgojne dejavnosti, v katere se lahko vključijo. 
Zavedamo se, da smo pot ustvarjali skupaj, ob sodelovanju z 
vami starši in občani. Še naprej sodelujte z nami z roko v roko. 

Le tako bomo dosegli, da bodo otroci pripravljeni vstopati v 
svet odraslih, da bodo z odgovornim odnosom do dela sto
pali čez ovire, da bodo sami znali presojati, kaj je dobro in pra
vilno in imeli trdno zgrajen svet vrednot. Vi ste otrokova opora, 
njegovo zavetje in njegov kažipot. S svojim vključevanjem v 
šolo lahko pozitivno vplivate na otrokove rezultate, zato si zelo 
želimo čim bolj tvornega sodelovanja z vami.
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DRUGO

Začnimo novo leto veseli, zadovoljni, z veliko mero opti
mizma, da bomo z majhnimi koraki in povezani lahko uresni
čili velike stvari, da bodo v naš vrtec in šolo hodili otroci zato, 
ker želijo in ne zato, ker morajo.

Srečno novo leto.
Ravnateljica, Pepca Kupčič, prof. RP

KLET-MUZEJ BRUMEN
Na Koračkem vrhu, 300 metrov nad morjem, od koder se 
pogled odpira proti Sv. Tomažu in na lepo okolico, stoji pre
novljena cimprana hiška, ki je urejena v Klet-muzej Brumen 
in je odprta za oglede.

Cimprana hiška je stara vsaj 255 let, saj je nad vrati izkle
sana letnica 1757. Hiša je namreč zgrajena iz lesenih brun 
ter znotraj in zunaj ometana z blatom. Ostrešje je povezano 
z lesenimi klini, pokrita pa je s slamo. V letu 2011 je bila, pod 
vodstvom Zavoda za varstvo kulturne dediščine Maribor, v 
celoti obnovljena. V hiški so razstavljeni številni stari pred
meti, veliko je kuhinjskih pripomočkov in posode, zelo stara 
posoda za mast, z letnico 1824 ter krasno ohranjene skrinje 
za shranjevanje obleke. Obnovljena pa je tudi klet, ki je ohra
njena v izvirnem stanju, v kateri pa je v lesenih sodih vino iz 
lastnega vinograda. Ob hiški pa je posajena tudi potomka 
najstarejše trte na svetu, modra kavčina.

Letos smo na ogled postavili tudi dva velika lesena vinska 
soda v katerih so nekoč hranili vino. V njiju lahko posedite ter 
spijete domačo vinsko kapljico, še posebej lepo je zvečer, ko 
petrolejke v sodu pričarajo posebno vzdušje.

Registrirano imamo dopolnilno dejavnost na kmetiji, kjer 
pripravljamo razne delavnice ter oglede in s tem prikažemo, 
kako so nekoč živeli in delali. V naslednjem letu bomo pripra
vili prireditve, ki so povezane z vinsko trto, zato vas že zdaj 
vabimo, da se jih udeležite.

Brumen Anton

DRUŠTVO GOSPODINJ
Društvo gospodinj Sveti Tomaž deluje sedem let. V dru
štvu že od samega začetka skrbimo za izobraževanje 
članic, sodelujemo na občinskih prireditvah, organiziramo 
strokovne ekskurzije, hkrati pa skrbimo za družabno ter 
kulturno življenje gospodinj. Skozi vso leto pripravljamo 
različne kuharske tečaje, tečaje peke peciva in piškotov. 
Imamo tudi veliko različnih delavnic, kjer izdelujemo npr. 
rože iz različnih materialov, košarice ... Pred adventnim 
časom vsako leto izdelujemo adventne venčke in aran
žmaje. Naše članice tudi redno sodelujejo na razstavi 
Dobrote slovenskih kmetij na Ptuju, kjer se predstavijo s 
svojimi izdelki za katere so dobile tudi že veliko priznanj. 
Vsako leto praznujemo praznik gospodinj, 29. julija, na 
god Sv. Marte, ki je zavetnica gospodinj.

V mesecu decembru pa imamo družabno srečanje, na 
katerem nas obišče Božiček ter nas obdari.

Minka Brumen, predsednica

60-LETNICA STRELSKEGA DRUŠTVA 

»KATJA« TOMAŽ
V letošnjem letu je Strelsko društvo »Katja« Tomaž obele
žilo 60 let delovanja. Pomen strelskega športa se je od leta 
1953 spreminjal. Danes strelski šport oz. športno strelstvo 
pojmujemo izrazito s športnega vidika. Športno streljanje 

oblikuje močno, psihično zdravo in trdno človekovo oseb
nost, ker prispeva k razvijanju sposobnosti močne kon
centracije, vztrajnosti in prisebnosti.

Z izgradnjo športnega strelišča za zračno orožje leta 
1988, se je v naši Občini povečala kvaliteta in množičnost 
delovanja športnega strelstva. Največji pomen dajemo re
kreativni obliki delovanja, ki jo strokovno vodijo inštruktorji 
športnega strelstva. Organiziramo tudi občinsko tekmo
vanje, občinsko ligo in tekmovanje za pokal Občine Sv. 
Tomaž. Ponosni smo, da vključujemo vse starostne kate
gorije obeh spolov. Še naprej si bomo prizadevali, da bo 

športno streljanje predstavljalo del športne kulture v naši 
Občini.

Na svečani seji ob 60-letnici delovanja strelskega dru
štva smo podelili zahvale. Te so prejeli: ga. Vesna Mele za 
prispevek k izgradnji športnega strelišča pri Sv. Tomažu, 
Občina Sv. Tomaž za izkazovanje pozitivnega odnosa do 
športnega strelstva in g. Srečko Vurušič za velik prispevek 
pri obnovi športnega strelišča. Obnovljeno športno streli
šče sta na dan svečane seje odprla ga. Vesna Mele in žu
pan Občine Sveti Tomaž g. Mirko Cvetko.
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posredovali smo vam najpomembnejše informacije 
v zvezi z delovanjem naše Občine. Opisali smo 

pomembnejše investicije ter vam jih tako poskusili 
čim bolj natančno predstaviti. S svojim delom so se 

predstavila tudi naša delujoča društva in zavodi, ki so 
v tem letu še posebej zaznamovali svoje poslanstvo.

Številne informacije vam poniljamo tudi

na naši spletni strani, zato vas vabimo, da jo 
pogosto obiščete: http://sv-tomaz.si/

Foto: Štefan Hozyan

PRED NAMI SO BOŽIČNO-NOVOLETNI PRAZNIKI. 
Želimo vam vesele božične praznike, v novem letu 2014 

pa predvsem zdravja, osebnega zadovoljstva in miru.
Naj bo novo leto polno dobrih misli, 

lepih besed in iskrenih dejanj.
Vaš županj Občinski svet in Občinska 

upwa Občine Sveti Tomaž.

A

http://sv-tomaz.si/

